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Venlo,  13 maart 2023 
 
 
Geacht college, 
 
Op donderdag 9 maart is de VVD-fractie op bezoek geweest bij GA De Hamar. In gesprek zijn wij 
positief verrast geraakt met het doel dat De Hamar zich heeft gesteld om in 2023 geheel energie 
neutraal te willen zijn. Samen met de gemeente heeft De Hamar hiervoor een plan ontwikkeld om 
uiteindelijk 400 zonnepanelen te plaatsten en de verwarming te vervangen door elektrische warmte 
pompen. In oktober zijn al meer dan 200 zonnepanelen aangelegd maar tot op de dag van vandaag 
nog niet aangesloten op het elektriciteitsnet en hebben na vijf maanden nog geen enkele opbrengst 
gegenereerd. 
  
Volgens onze informatie betreft het slechts een kabel van ca. 5 meter die vanuit de geïnstalleerde  
omvormer naar de verdeelkast moet worden aangelegd. Een erkende lokale installateur zou dit 
binnen enkele weken kunnen uitvoeren, maar de totale  opdracht is aan een bedrijf uit het noorden 
van het land gegund.  
 
Bovenstaande leidt tot onderstaande vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van de situatie bij het gemeenschapshuis De Hamar en zo ja hoe 
kijkt het college naar deze casus? 

2. Wat is volgens het college de reden dat dit project met deze vertraging te kampen heeft? 
3. Is het college in staat vóór beantwoording van deze vragen, de opdracht over te hevelen naar 

de lokale installateur (bij voorkeur via het bestuur van De Hamar) en zo nee, waarom niet? 
4. Is het college met de VVD-fractie van mening dat deze situaties leiden tot onvrede binnen de 

vrijwillige besturen van organisaties en verenigingen binnen onze gemeente en hiermee niet 
bijdraagt aan het motiveren van meer vrijwilligers? 

5. Indien vraag 4 met ja wordt beantwoord, is het college bereid om te komen tot een 
verbetervoorstel? 

6. Hoe ziet het college erop toe dat in de volgende fases van verduurzaming, bij De Hamar in 
het bijzonder, maar ook bij andere accommodaties, bovenstaande situaties niet meer zullen 
voorkomen? 

 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
Leon Bastiaans 
VVD-fractie 


